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报  告  声  明
Report Statement

1、本报告未加盖“四川众检四方检验检测技术有限公司检验检测专用章”、无“四川众检四方检验检测技术有限公司检验检测专用章”骑缝章无效；

复印报告未加盖“四川众检四方检验检测技术有限公司检验检测专用章”无效；除全文复制外，未经本公司批准，不得部分复制报告。

This report is invalid without the “special seal for inspection and testing of Sichuan Zhongjian Sifang Inspection and Testing Technology Co., Ltd.”, and 

invalid without the “special seal for inspection and testing of Sichuan Zhongjian Sifang Inspection and Testing Technology Co., Ltd.”; the copy report without 

the “Sichuan Zhongjian Sifang Inspection and Testing Technology Co., Ltd. special seal for inspection and testing” is invalid. The text copy with the special seal 

for inspection and testing of Zhongjian Sifang Inspection and Testing Technology Co., Ltd. is invalid, except for the full text copy. the report may not be partially 

copied without the approval of the company.

2、报告内容涂改无效；无编制人、审核人、批准人签名无效。

The content of the report is invalid if it is altered; if there is no signature of the preparer, reviewer, or approver, it is invalid.

3、若委托单位对检测报告有异议，请于收到报告之日起七个工作日向本公司提出异议申请，逾期不申请的，视为认可本检测报告。

If the entrusting party has any objection to the test report, please apply for objection to the company within seven working days from the date of receiving 

the report. Failure to apply within the time limit shall be deemed as approval of the test report.

4、由委托单位提供的样品，本公司仅对送检样品检测数据负责，不对样品来源负责，微生物检测结果不做复检，不易保存的样品不做复检。

For the samples provided by the client, the company is only responsible for the test data of the samples submitted for inspection, not the source of the 

samples. The microbiological test results will not be re-inspected, And the samples that are not easy to be preserved will not be re-inspected.

5、委托单位应对提供的检测相关信息的完整性、真实性、准确性负责。本公司实施的所有检测行为以及提供的相关报告以委托单位提供的信息

为前提，当委托单位提供的信息可能影响结果的有效性时，本公司不承担由此引起的任何责任。

The client shall be responsible for the completeness, authenticity and accuracy of the testing-related information provided. All testing behaviors 

implemented by the company and the relevant reports provided are based on the information provided by the client. When the information provided by the client 

may affect the validity of the results, the company does not assume any responsibility arising therefrom.

6、检测项目右方标注“*”，代表该检测项目经过分包完成。

The right side of the test item is marked with "*", which means that the test item has been subcontracted.

7、本报告若未加盖资质认定标志（CMA），不具有对社会的证明作用。仅用作为委托单位科研、教学或内部质量控制等。对于检测结果的使用

产生的一切后果，本单位不承担任何经济和法律责任。

If this report is not stamped with the Qualification Accreditation Mark (CMA), it will not serve as a proof to the society.Only for scientific research, teaching 

or internal quality control of the entrusting unit. The unit will not bear any economic and legal responsibility for all consequences arising from the use of the test 

results.

公司地址：成都市龙泉驿区成龙大道二段 1666 号 D2 栋 2 号楼 2 层 04、05 号

Company address: No. 04 and 05, 2nd Floor, Building 2, Building D2, No. 1666, Section 2, Chenglong Avenue, Longquanyi District, Chengdu

联系电话：028-67842948   Tel: 028-67842948    

传真：028-67842948   Fax: 028-67842948                                                    微信公众号：

邮编：610100   Postcode: 610100                                               WeChat public account:

电子邮箱：zjsf@sczjsf.com

Email: zjsf@sczjsf.com

mailto:zjsf@sczjsf.com
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样品名称
Sample Name

香辣红油 样品规格
Sample Specification

400mL/瓶

商    标
Trademark

敕鲜肴 质量等级
Quality Grade

/

生产日期
Production Date

2024-03-05 生产批号
Batch No．

/

样品数量
Sample Quantity

6 瓶 样品状态
Sample Status

完好可检

样品信息
Sample 

Information

生产单位
Manufacturer

绵阳绿香源食品有限公司

名    称
Name

绵阳绿香源食品有限公司
委托方信息

Client Information 地    址
Address

三台县刘营镇安宁场镇

收样日期
Received Date

2024-03-12 检测日期
Test Date

2024-03-12 ~ 2024-03-19

检测项目和方法
Test Items and Methods

详见下页

所用主要仪器
Main Instruments

原子吸收分光光度计,电热恒温培养箱,电子天平
检测信息

Test Information

判定依据
Judgment Standards

Q/MLS0001S-2022《食用调味油》,国家市场监督管理总局令第 70号《定

量包装商品计量监督管理办法》,GB 29921-2021《食品安全国家标准 
预包装食品中致病菌限量》

检测结论
Test Conclusion

经检验，所检项目符合 Q/MLS0001S-2022《食用调味油》,国家市场监督管理总局令第 70
号《定量包装商品计量监督管理办法》,GB 29921-2021《食品安全国家标准 预包装食品中致

病菌限量》要求，其中标准要求为“/”的检测项目仅提供数据，不做判定。

（检验检测专用章）

签发日期(Issue Date)：2024 年 03 月 19 日

备注

Remark
委托方声称此产品另有规格：200g/瓶、180mL、200mL/瓶、350g/瓶、400mL、1.8L/瓶、2.5kg/
瓶、5L/桶、5kg、10kg/桶、25kg/桶。

编制：
Prepared By

审核：
Verifier

批准：
Approver
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序号

No．
检测项目

Test Items
单位

Unit
检测结果

Test Results

标准要求

Standard 
Requirements

单项判定

Single 
Conclusion

检测方法

Test 

Methods

1 净含量 mL 391.0
允许短缺量 12.0

（≥388.0）
符合 JJF 1070-2005

2 水分 g/100g 0.17 / /
GB 5009.3-2016 

第一法

3
酸价

(以脂肪计,KOH)
mg/g 0.59 ≤5 符合 GB 5009.229-2016

4 铅(以 Pb 计) mg/kg
未检出

(定量限:0.04mg/kg)
≤0.09 符合

GB 5009.12-2023 
第一法

5 沙门氏菌 /25g
未检出；未检出；未检

出；未检出；未检出
n=5，c=0，m=0 符合 GB 4789.4-2016

6 金黄色葡萄球菌 CFU/g
＜10；＜10；＜10；

＜10；＜10
n=5，c=1，m=100，

M=1000
符合

GB 4789.10-2016 
第二法

注：该样品标示净含量为 400mL。

（以下空白）

（Blank below）

—报告结束—
(—end of report—)



报告编号（Report No.）：SP2024031391                                         第 1 页 共 1 页(Page 1 of 1)

附 页
Attachment

判定依据（Judgment Standard）：Q/MLS0001S-2022《食用调味油》

序号

No．

检测项目

Test Items

单位

Unit

检测结果

Test Results

标准要求

Standard 

Requirements

单项判定

Single

Conclusion

检测方法

Test

Methods

滋、气味 /
具有本产品固有的滋、

气味，无异味

具有本产品固有的滋、

气味，无异味
符合 Q/MLS0001S-2022

组织形态/
性状

/
油状，具有产品应有的

色泽。有沉淀和悬浮物

油状，具有产品应有的

色泽。允许有微量沉淀

或悬浮物

符合 Q/MLS0001S-20221
感

官

杂质 /
无正常视力可见外来杂

质

无正常视力可见外来杂

质
符合 Q/MLS0001S-2022

（以下空白）

（Blank below）


